
Büyükşehir Belediyesi, kış 
dönemi revizyon çalışmaları 
kapsamında Antalya’yı 
mevsim çiçekleriyle 
donatıyor. Refüjlere kış 
mevsimine uygun 
3.5 milyon çiçeğin 
dikimi yapılıyor

�Barınaklar, 
Mevlana kavşak-
ları, Atatürk Cad-
desi ve Konyaaltı 
Caddesi kuru peyzaj 
ile birlikte çiçeklerle 
donatıldı. 8’de

RENGARENK

6 5 2

ATAV’ın yeni başkanı 
Emir Gündal oldu

30 bin öğrenci 
trafik dedektifi

AlKü’de ilk yardım 
eğitmenleri yetişiyor

Simru SİLAHTAROĞLU

Obez ekonomi!

>2'de

Erkan Baş
ne anlatacak?
İdris ÖZYOL sayfa 4’te
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buGüN GözlER 
AdliyEdE olAcAK

Martı TAG davasının 4. duruşması bugün 1. Asliye Ticaret Mahkemesi’nde 
görülecek. Oğuz Alper Öktem’in de duruşmaya katılması bekleniyor

�Martı TAG davası bugün 1. 
Asliye Ticaret Mahkemesi’nde 
görülecek. Martı 
TAG Kurucusu Oğuz 
Alper Öktem’in 
davaya katılacağını 
açıklaması gözlerin 
adliyeye çevrilmesi-
ne neden oldu. 
Her iki taraf 
da bugün 
açıklama 
yapacak.

�Martı Kurucusu Oğuz Öktem 
davada bütün Martı TAG sürücü-

lerini adliye önüne ça-
ğırarak destek istedi. 
Şoförler Odası Başka-
nı Mehmet Ali Alkan 
ise provakasyonlara 
karşı uyarıda buluna-

rak “Emniyet Müdür-
lüğü ile temas 

halindeyiz” 
açıklaması 
yaptı. 5’te

AçıKlAmA yApAcAKlAR 

TARAflARdAN mEsAj VAR!

AlKAN: GöVdE 

GösTERisi yApmA 

pEşiNdE

�ŞoFörLer odası Başkanı Mehmet ali alkan, 
“öktem’in, adliye önünde gövde gösterisi 
yapmak adına; İstanbul’dan 5-6 otobüsle 
antalya’ya geleceği ayrıca yine antalya’daki 
tag sürücülerini de adliyeye getireceğini 
yönünde duyumlar aldık” dedi. 

�Kafe işleten Behice ve Bahri Kaya 
çifti, işletmeye dans ederek giren 
müşterilerine ücretsiz kahve ikram 
ediyor. 6’da

�KETAV Başkan Yardımcısı Burak 
Orkut 2025 için erken rezervasyon-
da yüzde 20 ila 30 civarında artış 
gözlemlendiğini aktardı. 2’de

�YEnigün Mahal-
lesi Kapalı Pazar 
Alanı’nda düzen-
lenen spor etkin-
liğine çocuk ve 
gençler yine akın 
etti. Çocuklar ant-
renörler eşliğinde 
hem eğlendi hem 
de spor yaptı. 7’de

�DUEnDE Flamenco 
Feat, dünyaca ünlü iki 
dansçı Maria Farelo ve 
Christian Perez ile birlik-
te muhteşem bir perfor-
mans sergiledi. 8’de

piyano festivali’nde
flamenko ateşi

Piyano Festivali’nde 
Duende Flamenco 

Feat grubu, 
muhteşem bir 

konsere imza attı

yenigün’de spor zamanı
Büyükşehir 

Belediyesi’nin Spor 
Antalya Mahallemde 

etkinliğinden aileler de 
memnun. Çocuklara 

hareket alanı yanında 
sosyalleşme imkânı da 

sağlayan etkinliklere 
aileler de ilgi gösteriyor

dans edene
kahve bedava

Kemer’de yüzde 30 
erken rezervasyon

ferdi Tayfur’dan 
sevindirici haber
�FErdi Tayfur’un doktoru Prof. 

dr. Havva Asuman Yavuz “Şu 
an hiçbir problem kalmadı” 
açıklaması yaptı. 6’da

Antalya yaz kış rengarenk

barış için 
buluştular
�KOnYAAlTı Alevi Bektaşi Kültür Ceme-

vi derneği’nde düzenlenen barış çağ-
rısına hukukçulardan, sendikalardan, 
STK ve siyasilerden destek geldi. 4’te

�MeHMeT ALİ ALkAn

�OĞUz ÖkTeM
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Simru
 SİLAHTAROĞLU

Obez ekonomi!
Mesele ekonomiye 

güven meselesi. De, 
vatandaş bu ekono-

miye ne kadar güveniyor? 
Nefsimize hakim olmayı 
öğreten ekonomi, bir zihni 
sinir hadisesi olup çıktı. 
Benim merak ettiğim bir 
şey de şu enflasyon neden 
düşmüyor, yoksulluk neden 
artıyor? Fahiş fiyatlarla mü-
cadele için oluşturulan gıda 
komiteleri, denetim timleri 
de mi etiketlere ayar vere-
miyor? Derken enflasyonla 
mücadelede yeni programlar 
geliyor gündeme. En fazla 
konuşulan da vatandaşın 
yastık altı birikimlerinin 
(altınlar) finansal sisteme 
kaydırılması falan. Muhte-
melen hayatımızı muhteme-
le bağladık gibi.

***
Vatandaş tasarruf yaptık-

ça ekonomi şişiyor. Amma 
velakin elektriğe, doğalgaza, 
akaryakıta, ilaca, sebzeye, 
meyveye ve de temel gıda 
ürünlerine gelen bu zamları 
kimse sahiplenmiyor. İyi de 
sahipsiz kalan bu zamları 
kim yapıyor? Hani ‘kabahat 
kürk olmuş da kimse üzerine 
almamış’ misali. Ekonomide 
güven meselesinin önemi 
aklıma geldi de affınıza 
sığınarak.

***
Peki, alınan bu önlemler 

ile özellikle de gıda fiyat-
larında ve zamlı elektrik, 
doğalgaz faturalarında istik-
rar olur mu? Yoksa havanda 
su mu dövülüyor, vatandaş 
merak ediyor da. Gıda-
da fahiş artış meselesinin 
nedenini araştırmak üzere 
oluşturulan gıda komiteleri-

ne pek de yabancı değiliz. 
Bilindiği gibi sistem yeni 
değil. Hatırlayanlar bilir ge-
çen yılın ilk aylarında, artan 
gıda fiyatlarına karşı alınan 
erken tedbir mekanizması 
olarak dillendirilmişti sistem. 
Yani sistem eski, uygulama 
yeni gibi. Çalışmanın içeriği 
değil, fiyatların bir an önce 
düşürülmesi, tüketicinin 
beklediği bu.

***
Temel gıda fiyatlarındaki 

düşüş, cüzdanda pek de 
hissedilmiyor nedense. Hani 
komiteler oluşturuldu, gıda 
fiyatlarındaki artış sorgulanır 
oldu ya, konunun uzmanları 
suçluyu bulmuş görüş belir-
tiyor ‘gıda fiyatlarındaki aşırı 
artış, yetersiz üretim, ithalat 
ve döviz kurundaki yükseliş, 
dahası, tarım girdilerindeki 
artan maliyet’ diyerek. Öyle 
veya böyle ama umuyoruz 
ve diliyoruz ki gıda fiyatları 
tüketicinin alım gücü sevi-
yesine insin ve cüzdanları 
zorlamasın. Zira temel gıda 
ve sebze meyve fiyatların-
daki hala düşmeyen fahiş 
etiketler ile tüketici başa 
çıkamıyor, pazar tezgahına 
bile ‘destur’ diyerek yakla-
şıyor. Market raflarındaki 
etiketler ise geçen her gün 
değişerek zamlanıyor. 
Vatandaşa gelince tencereyi 
kaynatmak için çarşı pazar, 
market market dolaşarak 
kesesine uygun fiyatta ürün 
arıyor. İyi de bu gıda fiyat-
ları artışından kim sorumlu? 
Yani efendim lafın kısası 
vatandaş, dolduramadığı 
filesi için gıda maratonunda. 
Gönlünüzce bir hafta sonu 
dileğiyle.

HAYATA GÜLÜMSE

KARAyOLLARı Genel Müdürlüğü’nün, 
önümüzdeki günlerde yapımına baş-
layacağı Batı Çevre yolu Duraliler 
Köprülü Kavşak Projesi’nden dolayı 

Duraliler Mahallesi’nin Hürriyet Caddesi’n-
deki giriş yolu kapanıyor. Kepez Belediyesi, 
mahallenin bu sorununu yeni yol yapımıy-
la çözüyor. Bu kapsamda ilçenin batı sınırın-
da yer alan mahallenin imarlı bölgesinde yol 
yapım çalışması başlatıldı. Kepez Belediyesi 
Fen İşleri Müdürlüğü, planda yer alan biri 20 
metre diğeri 15 metre genişliğinde olan iki 
caddeyi ulaşım ağına ekliyor. yaklaşık uzun-
luğu 600 metre olan yeni yol, Duraliler Cad-
desi ile Hürriyet Caddesi arasında açılıyor. 
yapımı tamamlandığında yol, Hürriyet Cad-
desi’nden Duraliler Mahallesi’ne ulaşım için 
alternatif bir giriş yolu olacak.

GİRİŞ YOLU KAPANIYOR

Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz de 
yol yapımını yerinde inceledi.  Duraliler Ma-
halle Muhtarı Erol Bakırcı ile yol şantiyesi-
ni gezen Başkan Mesut Kocagöz, yolun ya-
pımıyla ilgili bürokratlarından bilgi aldı. 
İncelemenin ardından bir açıklama yapan 
Başkan Kocagöz, Batı Çevre yolu Duraliler 
Köprülü Kavşak Projesi’nin yapılacak olma-
sından dolayı Hürriyet Caddesi’nden mahal-
leye ulaşımı sağlayan yolun kapanacağını 
hatırlattı. Bu sorunun çözümü için yeni bir 
giriş yolunun yapımını başlattıklarını akta-
ran Kocagöz, şunları söyledi: “Duraliler Cad-
desi ile Hürriyet Caddesi arasında 600 metre 
uzunluğunda yeni bir yol inşa ediyoruz. Bu 
yol, mahallenin Hürriyet Caddesi üzerinden 

yeni bir giriş yolu olacak.
yol tabanının dolgusu için 1500 kamyon 

hafriyat kullanacağız. yol güzergâhının yapı-
mını kısa sürede tamamlayacağız. Daha son-
ra da asfaltını dökerek,  caddeyi ulaşıma aça-
cağız. Kavşak projelerinden dolayı açtığımız 
yol, şehir içi trafiği için de alternatif bir ula-
şım güzergâhı olacak. yeni yol, mahallemi-
ze, Antalya’mıza hayırlı uğurlu olsun. Durali-
ler Mahallemizin planı bölgesindeki yolları, 
güzergâh üzerindeki mülkiyet sorunları çöz-
dükçe zaman içerisinde açacağız, Kepez’imiz-
de değişim ve 

Fen İşleri Müdürlüğü ekipleri, iş makinele-
riyle zemini kazıyarak yol güzergâhını oluş-

turuyor. Kamyonlar getirilen hafriyat mal-
zemesi, buldozer ile zemine serilerek, yolun 
dolgusu yapılıyor. Daha sonra ise tesviye ça-
lışmasıyla yolun eğimi yapılacak. Bu yü-
zeyin üzerine kum, çakıl ve taş kırığından 
oluşan filler malzeme serilmesi ve bu malze-
menin silindir ile sıkıştırılmasıyla yolun alt 
temel tabakası oluşturulacak. Bu temel taba-
kanın asfaltla kaplanması, çizgi, trafik işaret 
levhalarının konulması, aydınlatma ve kaldı-
rım çalışmasıyla caddenin yapımı tamamla-
nacak. Bölgedeki okula, konutlara ulaşımı da 
kolaylaştıracak olan yeni yol, bölgenin planlı 
kentleşmesi ve kamu yatırımlarını alması ba-
kımından da önem taşıyor. HABER MERKEZİ

AnTALyA’nın en önemli turizm destinas-
yonlarından 111 bin 258 yatak kapasiteli Ke-
mer, 2024 yılında 4 milyon civarında yerli ve 
yabancı turisti ağıladı. Kemer Kaymakamlı-
ğı verilerine göre 188 ülke vatandaşının ağır-
landığı ilçede birinci sırayı yine Ruslar aldı. 
İkinci sırada iç pazar, sonrasında ise Alman-
ya, Polonya, Kazakistan, Ukrayna, İngiltere 
ve diğer ülkeden gelen vatandaşlar yer aldı. 
Pazar çeşitliliğinin her yıl arttığı ilçede Ke-
mer Kaymakamı Ahmet Solmaz başkanlığın-
da, Kemer Belediyesi ve STK’ların katılımıyla 
kurulan Kemer Turizm Komitesi de bu bağ-
lamda çalışmalarını hız kesmeden sürdürdü. 
İlk defa 2025 yılı faaliyet raporu komite ta-
rafından hazırlanarak, ilçede düzenlenecek 
spor ve kültürel faaliyetler şimdiden tanıtım 
çalışmalarında kullanılmaya başlandı. Komi-
tenin turizm acenteleriyle yaptığı görüşme-
ler sonucunda bu yıl erken rezervasyon sa-
yılarının geçen yıla oranla yüzde 20 ile 30 
arasında artış gösterdiği öğrenildi.

Kemer Turizm Komitesi toplantısı sonun-
da Sea to Sky Organizatörü ve Kemer Enduro 
Motosiklet Kulübü (KEMK) Başkanı Semih 
Özdemir organizasyona verilen destekten 
dolayı komitede bulunanlara teşekkür plake-
ti verirken, Sea to Sky başladığı günden bu-
güne kadar organizasyona destek veren De-
mirören Haber Ajansı (DHA) adına Kemer 
Muhabiri Levent yenigün’e teşekkür plake-
ti verdi.

Kaymakam Ahmet Solmaz, “2024’ün baş-
langıcında en büyük sıkıntılarımızdan biri 
olan tek ülke pazarından kurtulma anlamın-
da, çeşitliliği sağlama anlamında bir çalışma 
başlatıldı. Komite olarak öncelikle Rus mi-
safirlerimizin ağırlıklı olması bizim son dö-
nemde dünyadaki savaşlardan kaynaklı ola-
rak misafir sayımızın azalmasına sebebiyet 
verebileceği kanaatiyle uluslararası fuar-
lar başta olmak üzere tüm fuarlar ve sosyal 
mecra üzerinden de diğer ülkelerin, özellik-
le dünyadaki 7 kıtadan tüm ülkelerin dik-
katini çekecek ölçüde çalışma hazırlığında 
olduk. Bu konuda çalışmalarımızın meyvele-

rini bu yılda almış olduk. yaklaşık 188 ülke-
den misafirlerimiz vardı. Hatta örnek olarak 
vermek gerekirse, Doğu Asya ülkelerinden, 
Japonya’dan ve Kuzey Amerika ülkelerin-
den, Meksika’dan dahi misafirlerimizi ağır-
ladık. Bunlar bizim için ciddi ve onur verici. 
Bunun çeşitlenmesi ve arttırılması hususun-
da 2025 yılında çalışmalarımızı başlatmış ol-
duk” dedi.

İlçenin tanıtım faaliyetleri kapsamında ‘Vi-
sitKemer’ sayfasını aktif hale getirdikleri-
ni belirten Kaymakam Solmaz, “VisitKemer 
sayfamızı aktifleştirdik ve bu tanıtım nok-
tasında ciddi bir argüman sağlıyor bize. Bu-
nunla birlikte ilk defa yapılmış olan faaliyet 
cetvelimizi kurduk. Bu faaliyet cetvelimizde 
yaklaşık 25 sportif ve kültürel faaliyetimizi 
takvimsel olarak mart ayı itibarıyla ve kasım 
sonunu da kapsayacak şekilde bir faaliyet ra-
poruna dönüştürdük. Bunu acentelerimizle, 
tur operatörlerimizle paylaşıyoruz, otelleri-
mizin satış ve pazarlama müdürleriyle pay-
laşıyoruz. Bunun amacı başta destinasyonu-
muzu doğru tanıtmak. Bölgemizin avantajlı 
olduğu faaliyetleri ön plana çıkartmak ve ge-
len misafirlerimizin de bu bölgede hangi ak-
tiviteleri yapabileceklerine bir ön hazırlık 

sunmak için çalışıyoruz” diye konuştu.
Bölgede yapılan organizasyonların tanıtı-

ma büyük katkı sağladığını belirten Kayma-
kam Ahmet Solmaz, “Sea to Sky diye çok gü-
zel bir organizasyon atlattık, bu yıl ilk defa 
dünya şampiyonasını yaptık ki ilçemizde 
15’incisi düzenlenen bir aktiviteydi. Dünya 
şampiyonasında yaklaşık 20 bin kişiyi ağır-
ladık bir hafta ve bu organizasyon sosyal 
medyada 8 milyon izlenirliğe ulaşıldı. Bunlar 
bizim bölgemizin tanıtımına ciddi katkı sağ-
layan faaliyetlerimiz. Bunların çeşitlendiril-
mesi için uğraşıyoruz” dedi. Kaymakam Sol-
maz, Kemer’e bu yıl 4 milyon turist geldiğini 
hatırlatarak, gelecek yıl hedefinin 5 milyon 
olduğunu da vurguladı.

Kemer ve yöresi Tanım Vakfı (KETAV) Baş-
kan yardımcısı ve turizmci Burak Orkut da 
büyük beklentiler ve umutlarla başlanan 
2024’ün mayıs ve haziran döneminde bek-
lendiği gibi geçmediğini söyledi. Temmuz 
başı itibarıyla toparlanan sezonun kasımın 
ortasına kadar uzadığını anlatan Orkut, “Bu 
tabii ki işin sevindirici boyutu. İnşallah bun-
dan sonraki sezonlarda daha da uzatırız se-
zonu çünkü bölgemizin en büyük problemi 
sezonun biraz daha kısa olması” dedi. DHA

AnTALyA Tanıtım Vakfı’nın 
(ATAV) Mütevelli Heyet Top-
lantısı Antalya Ticaret ve Sa-
nayi Odası’nın (ATSO) ev sa-
hipliğinde gerçekleşti. Vakfın 
önceki dönem çalışmaları hak-
kında bilgi paylaşımı yapılan 
toplantı sonrası, ATAV yönetim 
Kurulu Başkanlığına, Antal-
ya Ticaret ve Sanayi Odası’nı 
temsilen ATSO 36. Grup Mec-
lis Üyesi Emir Gündal seçildi. 
ATAV yönetim Kurulu Başkanı 
Emir Gündal, “ATAV projeleri 
ve elde ettiği başarılar ile bizle-
re sorumluluğu daha ileriye ta-
şımak için ilham vermektedir. 
Bugün geçmişin güçlü mirası-
nı geleceğin vizyonuyla birleş-
tirerek yeni bir döneme adım 
atıyoruz. Bugün, Antalya Tanı-
tım Vakfı’nın başkanlık görevi-
ni üstlenerek sizlerin güveni-
ne layık olmanın heyecanı ve 
gururunu yaşıyorum” şeklin-
de konuştu.

ANTALYA SADECE BİR TATİL 
NOKTASI DEĞİL

ATAV’ın, kuruluşundan bu 
yana Antalya’nın tanıtımı için 
özveriyle çalışan, şehrin tarih, 
kültür ve turizm potansiyeli-
ni uluslararası boyuta taşıma-
yı misyon edinen bir kuruluş 
olduğunu ifade eden Gündal, 
sözlerini şöyle sürdürdü: “Son 
yıllarda dijital dönüşümle bir-
likte tanıtım kanallarımızın 

çeşitlendiğini ve global bağ-
lantıların daha çok arttığını 
gözlemliyoruz. Antalya, artık 
sadece bir tatil noktası değil-
dir; aynı zamanda sağlık turiz-
mi, kültür turizmi ve eko-tu-
rizm gibi alanlarda da öncü bir 
merkez haline gelmiştir. Vak-
fımız; geçmişten bugüne ka-
dar Antalya Kadın Müzesi, An-
talya Kongre Bürosu, Antalya 
lezzetlerinin tanıtımı, coğrafi 
işaretli ürünlere dikkat çeken 
çalışmalar, kentimizin mar-
ka değerini arttırmaya yönelik 
yapılan organizasyonlar, tanı-
tım filmleri, sosyal medya ça-
lışmaları gibi birçok alanda ça-
lışmalar yapmıştır.”

BAŞARILARIN TEMELİ

ATSO’nun kentin kalkınma-
sında ve tanıtımında her za-
man öncü bir rol üstlenmiş ol-
duğunu kaydeden Gündal, 
“ATSO, ATAV’ın çalışmalarında 
da önemli bir paydaş olmuş-
tur. Bu süreçte Antalya Ticaret 
ve Sanayi Odası’nın katkılarını 
ve desteklerini özellikle vurgu-
lamak isterim. ATSO, şehrimi-
zin kalkınmasında ve tanıtı-
mında her zaman öncü bir rol 
üstlenmiş, ATAV’ın çalışmala-
rında da önemli bir paydaş ol-
muştur. Kendilerinin vizyoner 
liderliği, bugünkü başarımızın 
en önemli yapı taşlarından bi-
ridir” ifadelerini kullandı. İHA

Duraliler’e 
yeni yol girişi

Kepez Belediyesi, Karayolları Genel Müdürlüğü’nün, Hürriyet 
Caddesi’ndeki kavşak projesinden dolayı ulaşım yolu kapanacak 

olan Duraliler Mahallesi’ne yeni bir giriş yolu kazandırıyor

ATAV’ın yeni başkanı 
Emir Gündal oldu

Kemer’de yüzde 30 
erken rezervasyon

Kemer, 2024 yılında 4 milyon civarında turist ağırladı. Kaymakam 
Ahmet Solmaz, gelecek yıl hedefinin 5 milyon olduğunu söyledi
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ALANYA’DA kavşakta otomobil ile motosikletin çarpışma-
sı sonucu motosiklette bulunan iki kardeş yaralandı. Kaza, 
Kadıpaşa Mahallesi 804. Sokakta meydana geldi. Elif G.’nin 
kullandığı motosiklet ile Enes D. hakimiyetindeki otomobil 
çarpıştı. Elif ve Beyza G. isimli kardeşler çarpmanın etkisiyle 
yere düştü. Yarlıların durumlarının iyi olduğu öğrenildi.  İHA

Motosiklet ile araba çarpıştı 

T.C. AKSEKİ ASLİYE HUKUK 
MAHKEMESİNDEN

KAMULAŞTIRMA İLANI
ESAS NO : 2023/259 Esas
KAMULAŞTIRILAN TAŞINMAZIN BULUNDUĞU YER :
ANTALYA İLİ İBRADIİLÇESİ YUKARI MAHALLESİ
VASFI : TARLA
ADA PARSEL : 427 ADA 2 PARSEL, 428 ADA 5 PARSEL
MALİKLER : ALİ RIZA ŞAVLU, AYŞE ÇİFTCİOĞLU, GÜLSÜM 
GÜLÇELİK,HATİCE DOĞAROĞLU, HATİCE ŞAVLU, MÜMİNE 
TORUS, YUSUF DOĞAROĞLU
KAMULAŞTIRMAYI YAPAN İDARENİN ADI :
KAROYALLARI 13. BÖLGE MÜDÜRLÜĞÜ
KAMULAŞTIRMA BEDELİNİN YATIRILACAĞI BANKA : 
AKSEKİ- ZİRAAT BANKASI ŞUBESİ
KAMULAŞTIRMANIN VE BELGELERİN ÖZETİ : Antalya ili İb-
radıilçesi, Yukarı Mahallesi (Serik- Manavgat) Ayr. Taşağıl Beydi-
ğin 3. Bl. Hd. Devlet Yolu Km:(38+908.87-67+049,34) arasında 
11/04/2019 tarih ve 2019/172 sayılı Kamu Yararı Kararı gereği; 
Antalya ili, İbradı ilçesi, Yukarı mahallesi, 427 ada2 parsel ve 428 
ada 5 parsel sayılı taşınmazın yol yapımı nedeniyle kamulaştırıl-
ması işlemidir.
Kamulaştırmayı yapan davacı idare; zilyedi, cinsi ve niteliği yuka-
rıda yazılı taşınmazın kamulaştırma bedelinin tespiti ve tescili için 
mahkememize 2023/259 Esas sayılı davayı açmıştır.
2942 Sayılı Kamulaştırma Yasasının 10. maddesinin 4. bendi 
uyarınca, dava konusu taşınmaza ilişkin;
-Konuya ve taşınmaz malın değerine ilişkin tüm savunma ve de-
lillerin, ilan tarihinden itibaren on gün içinde mahkemeye yazılı 
olarak bildirmeleri gerekmektedir,
-Hak sahipleri son ilandan itibaren bir ay içinde itiraz etmedikleri 
takdirde, kamulaştırma bedelinin maliklere ödenmesine karar ve-
rilecektir,
Hak iddia edenlerinbilgisi ve gereği için ilan olunur.

   Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de.        Basın No: ILN02142490

Gümrük Muhafaza ekipleri, yıl bo-
yunca kaçak eşya, araç, tütün, alkol 
ve uyuşturucuyla mücadelesini sür-
dürdü. Ticaret Bakanlığı verilerine 
göre; ocak- kasım döneminde gümrük 
muhafaza ekiplerince 50 milyar 354 
milyon 758 bin 902 liralık kaçakçılık 
önlendi. Buna göre gümrük muhafaza 
ekiplerinin operasyonlarında 20 mil-
yar 937 milyon 986 bin 71 lira değerin-
de ticari eşyaya el konuldu.

EŞYA GRUPLARI VE DEĞERİ

Ocak- kasım döneminde gümrük muha-
faza ekipleri tarafından ele geçirilen eşya 
grupları ve değeri şöyle; “Araç 5 milyar 713 
milyon 818 bin 48 lira, çeşitli eşya 5 milyar 
313 milyon 954 bin 990 lira, elektrik- elekt-
ronik 1 milyar 958 milyon 308 bin 724 lira, 
akaryakıt 94 milyon 75 bin 472 lira, tekstil 
812 milyon 765 bin 516 lira, değerli maden 

3 milyar 138 milyon 555 bin 534 lira, tıbbi 
eşya 264 milyon 697 bin 485 lira, makine 
aksamı ve yedek parça 768 milyon 330 bin 
798 lira, zirai ürün 49 milyon 977 bin 645 
lira, silah mühimmat 96 milyon 870 bin 
830 lira, döviz 326 milyon 757 bin 173 lira, 
kimyevi madde 107 milyon 535 bin 929 
lira, tarihi eser 5 milyon 293 bin 375 lira.”

Gıda ürünü yakalanmalarında 
önceki yıllara göre artış yaşandı. 
Geçen yılın tamamında 194 mil-
yon 352 bin lira değerinde gıda 
ürününe el konuldu. Bu yıl ocak- 
kasım döneminde 1 milyar 409 
milyon 428 bin 626 lira değerinde 
gıda ürününün ülkeye girişi en-
gellendi. Ele geçirilen gıda ürünle-
ri 2023’ün verilerinin 7 katından 
fazla oldu. Gümrük ve muhafaza 
ekipleri tarafından 29 milyar 416 

milyon 772 bin 192 lira değerinde uyuştu-
rucu, 877 milyon 616 bin 564 lira değerin-
de tütün- alkol kaçakçılığı engellendi. Ge-
çen yıl 5 milyar 474 milyon 461 bin 285 lira 
değerinde uyuşturucu ele geçirildi. Güm-
rük muhafaza ekiplerinin operasyonların-
da toplam 22 bin 42 kilo ve 5 milyon 329 
bin 447 adet uyuşturucu türevinin ülkeye 
girişi engellendi.  dHa

Bir otelde çalışıp, elektrik-
li motosiklet satarak geçimi-
ni sağlayan Ahmet Önal ile 1 
kız çocuğu annesi Aygül Çe-

lik, Aksu ilçesi Cihadiye Mahallesi’n-
de tek katlı evde birlikte yaşamaya 
başladı. Geçen yıl 17 Temmuz’da öğle 
saatlerinde Aygül Çelik, kızı Toprak 
Çelik’in yatağında hareketsiz yattığı-
nı görünce Aksu Semt Polikliniği’ne 
götürdü.

Burada yapılan muayenede, bebe-
ğin yaşamını yitirdiği ve vücudunda 
morluklar olduğu belirlendi. Duru-
mun bildirilmesiyle polis ekibi Ay-

gül Çelik’i hastanede, Ahmet Önal’ı 
da çalıştığı iş yerinde gözaltına aldı. 
Toprak bebeğin ölüm raporunda, vü-
cudunda çok sayıda morluk ve ezil-
me tespit edildiği kaydedildi. Çelik ve 
Önal, ‘Çocuğa ya da beden veya ruh 
bakımından kendini savunamaya-
cak kişiye karşı canavarca hisle ezi-
yet çektirerek kasten öldürme’ su-
çundan tutuklandı.

Tutuklu sanıklar Aygül Çelik ve Ah-
met Önal, Antalya 3’üncü Ağır Ceza 
Mahkemesi’nde dün hakim karşısı-
na çıktı. Mahkemede savunma ya-
pan sanıklar, suçlamaları kabul et-

medi. Çocuğa zarar vermediklerini 
ifade eden 2 sanık, beraat talebinde 
bulundu.

Cumhuriyet savcısı, mütalaasında, 
anne Aygül Çelik’in ‘Alt soydan biri-
ni kasten öldürme’, Ahmet Önal’ın 
ise ‘Çocuğa ya da beden veya ruh ba-
kımından kendisini savunamaya-
cak durumda bulunan kişiye karşı 
kasten öldürme’ suçundan ağırlaştı-
rılmış ömür boyu hapisle cezalandı-
rılmalarını istedi. Mahkeme heyeti, 
sanıkların tutukluluk halinin deva-
mına karar verip, duruşmayı ertele-
di. dHa

MAnAvGAT’TA 
gerçekleşen kazada 
faciadan dönüldü. 
Kaza, Manavgat il-
çesi Antalya-Alanya 
D-400 Karayolu’nda 
meydana geldi.

Edinilen bilgiye 
göre, Antalya istika-
metinden Alanya is-
tikametine gitmekte 
olan Ali K.’nın kul-
landığı 45 Pv 838 
plakalı Scania mar-
ka hazır beton mikseri, Batı Side Köprülü 
Kavşağına girdiği sırada aynı istikamette 
seyir halinde olan nuran K.’nın kullandığı 
07 BBA 378 plakalı Suzuki marka otomo-
bile arkadan çarptı. Çarpmanın şiddetiyle 
yolun sağındaki çelik bariyerlere çarpan 
otomobilde sıkışan otomobil sürücüsü 

nuran K. ve Esmanur i., Antalya Büyükşe-
hir Belediyesi itfaiyesi Manavgat birimine 
bağlı kurtarma ekibi tarafından otomobil-
den çıkarıldı. Sağlık ekibinin olay yerin-
deki müdahalesinin ardından ambulans-
la hastaneye kaldırılan yaralıların hayati 
tehlikelerinin bulunmadığı öğrenildi. İHA

AlAnyA’DA motosiklet önce otomobil çarptı, ardın-
dan orta refüje çarparak durabildi. Kaza, Cumhuriyet 
Mahallesi Ahmet Tokuş Bulvarı üzerinde yaşandı. Edi-
nilen bilgiye göre, Tolga C. yönetimindeki 07 nSD 29 
plakalı motosiklet, Ömür G.’nin kullandığı 07 E 3440 
plakalı Hyundai marka araçla çarpıştı. Otomobile çarp-
tıktan sonra orta refüjde durabilen motosikletin sü-
rücüsü çarpmanın etkisiyle yere düştü. Kazayı gören 
çevredeki vatandaşların ihbarı üzerine olay yerine am-
bulans ve polis ekibi sevk edildi. yaralı motosiklet sürü-
cüsü tedavisi yapılmak üzere Alanya Eğitim ve Araştır-
ma Hastanesine götürüldü. İHA

Toprak’ın ölümünde
müebbeT Talebi

1 yaşındaki Toprak bebeği darbedip öldürdükleri suçlamasıyla 
yargılanan annesi Aygül Çelik ve birlikte yaşadığı Ahmet Önal 

hakkında savcı, ağırlaştırılmış ömür boyu hapis talep etti
yunuS timlerinin durdurduğu moto-

siklette, kuru sıkı tabanca ve mermi ele 
geçirildi. Olay, Muratpaşa ilçesine bağ-
lı Etiler Mahallesi 835 sokak üzerinde 
meydana geldi.

Motorize yunus timleri, şüphelendik-
leri 07 AHy 801 plakalı motosikleti so-
kak üzerinde durdurdu. Motosiklette 
bulunan sürücü F.G. (16) ve adı öğreni-
lemeyen yolcunun üzerini arayan tim-
ler, kuru sıkı tabanca ve 9 mm kuru 
sıkı tabanca mermisi ele geçirdi. Bunun 
üzerine timler, F.G. ve arkadaşı hakkın-
da idari işlem yaparak 5 bin 100 lira 
para cezası uyguladı. dHa

Motosiklette 
tabanca çıktı

Tır ile traktör çarpıştı
MAnAvGAT’TA TIr ile aynı is-

tikamette giden traktörün çar-
pışması sonucu meydana gelen 
trafik kazasında traktör sürü-
cüsü ağır yaralandı. Kaza, Alan-
ya-Manavgat D-400 Karayo-
lunda meydana geldi. Alanya 
istikametinden Manavgat isti-
kametine seyir halindeki Emrah 
D.’nin kullandığı 07 EG 804 pla-
ka, 07 BIZ 80 dorse plakalı TIr’ın 

Çenger Mahallesine yaklaştığı sı-
rada aynı istikamette seyir ha-
lindeki Hasan K.’nın kullandığı 
07 APZ 870 plakalı traktörle çar-
pıştı.

Kazada yaralanan ve 112 sağ-
lık ekibinin olay yerindeki mü-
dahalesinin ardından ambulans-
la hastaneye kaldırılan traktör 
sürücüsünün hayati tehlikesinin 
bulunduğu bildirildi. İHA

Gümrüklerde 50 milyar
liralık kaçakçılık önlendi
Ticaret Bakanlığı Gümrük Muhafaza ekipleri, ocak- kasım döneminde 

50 milyar 354 milyon 758 bin 902 liralık kaçakçılığı engelledi

Otomobile çarpıp refüjde durabildi

Beton mikseri otomobile 
arkadan çarptı: 2 yaralı
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Yurttan
kısa kısa

Dünya şampiyonu 
Türkiye’den çıktı

DENİZLİ’NİN Merkezefendi ilçesinde 
ortaokul öğrencisi Selahattin Çınar 
Öner (10), dünya çapında 40’tan fazla 
ülkeden 3 bin öğrencinin katıldığı 
Amerikan Matematik Olimpiyatı’nda 
kendi seviyesinde soruların tamamını 
çözerek dünya birincisi oldu. Anne 
Damla Topaloğlu, “Geceleri uyurken 
masal yerine matematik soruları sor-
dururdu” açıklamasında bulundu.

Kırşehir’de yol 
altında tarih çıktı

KIRŞEHİR’İN Mucur ilçesinde altyapı 
çalışmaları sırasında yol çöktü. Yolda 
ilerleyen bir kamyon ise yola düştü. 
Çevredekilerin ihbarı üzerine olay 
yerine kurtarma ekipleri sevk edildi. 
Çukura saplanan kamyon, iş makine-
siyle çıkarıldı. Ekipler, çöken alanda 4 
tarihi boş küp olduğunu belirledi. Küp-
ler, incelenmek üzere Kültür ve Turizm 
Müdürlüğü›ne teslim edildi.

Mersin Gümrük 
İdaresi’ne baskın

İÇİŞLERİ Bakanlığı, Mersin Gümrük 
İdaresi›nde çalışanlara yönelik düzen-
lenen ‘Zincir Operasyonu’nda menfaat 
sağladıkları iddiasıyla aralarında 
kamu görevlilerinin de bulunduğu 
114 şüphelinin yakalandığını açıkladı. 
Açıklamada, “Düzenlenen operasyon-
da; 34 kamu görevlisi ile gümrük mü-
şavirleri ve müşavirlik çalışanlarından 
oluşan toplam 114 şüpheli gözaltına 
alındı” denildi. 

Canlı yayının 
ardından gözaltı

KÜTAHYA’DA Ö.G., sosyal medyada 
canlı yayında ‘metamfetamin’ olarak 
bilinen uyuşturucu madde kullandı. 
İl Emniyet Müdürlüğü ekipleri, 
görüntüler sonrası harekete geçerken 
şüphelinin evine operasyon düzenle-
di. Kütahya Emniyet Müdürlüğü’ne 
götürülen Ö.G. hakkında ‘Uyuşturucu 
madde kullanma ve özendirme’ 
suçundan soruşturma başlatıldı.

Afgan madenci 
sonra yakılmış

ZONGULDAK’TA yanmış cese-

di bulunan, kaçak ocakta çalışan 

Afganistan uyruklu Vezir Mo-

hammad Nourtani’nin ölümüne 

ilişkin davada, yeniden istenen 

Adli Tıp raporu mahkemeye 

ulaştı. 20 sayfalık raporda, olayın 

ölümden sonra meydana geldiği 

belirtilerek, ‘Kesin ölüm nedeni 

ve mekanizmasının bilinemedi-

ği, ölüm sonrası yakılmış olduğu’ 

değerlendirmesi yapıldı.

Polat çiftinin 
davası ertelendi

KARA para aklama suçlama-

sıyla yargılanan Dilan Polat ile 

eşi Engin Polat’ın da aralarında 

bulunduğu 28 sanığın yargılan-

masına devam edildi. Mahkeme 

heyeti saat 13.25’te verilen aranın 

ardından ara kararını açıkladı. 

Buna göre, tedbirlerin kaldırılma 

talebini ayrı ayrı reddeden mah-

keme, gizli tanığın dinlenmesine 

karar verdi. Duruşma 8 Nisan 

2025 saat 10.00’a erteledi.

15 kişi ölmüştü: 
Rapor açıklandı

DİYARBAKIR’IN Çınar ile Mar-

din’in Mazıdağı ilçeleri arasındaki 

bölgede çıkıp yerleşim yerlerine 

sıçrayan ve 15 kişinin hayatını 

kaybettiği yangında bilirkişi heye-

ti raporu ortaya çıktı. Raporda, 

yangının elektrikten kaynak-

landığının tespitini yapmanın 

mümkün olmadığı, elektrikten 

çıktığına dair somut bir bulguya 

rastlanmadığı belirtildi.

DHA-İHA

TİP Genel Başkanı 
Erkan Baş, Parti 
Meclisi Üyesi Ga-

zeteci İrfan Değirmenci 
ve Ekonomist Prof. 
Dr. Zeynep Ökten, 
Pazar günü Antalya’da 
olacak. 22 Aralık Pazar 
günü saat 16.00’da 
Atatürk Kültür Merkezi 
(AKM) Perge Salonu’n-
da yapılacak toplantı-
nın adı “HEP Birlikte 
Halk Buluşması”. HEP 
nedir? TİP’in duyurdu-
ğu ‘Halk İçin Ekonomi 
Paketi’nin adı. Yani 
‘Halkın Ekonomi Pake-
ti’. TİP’in kadroları, yöneticileri, bilim insanları 
şehir şehir dolaşarak bu paketi anlatıyor; “halk 
için ekonomi mümkün” diyorlar.

SARAYIN UÇAKLARI SATILACAK

Mümkün mü? HEP’e bir bakıp karar verelim 
buna. Ne diyor HEP? “Özelleştirmeyle, ‘kamu 
özel işbirliği’ denen yağmacı sözleşmelerle 
sermayeye devredilen tüm işletmeleri kamu-
laştıracağız. Geçmişte satışı yapılan tüm kamu 
arazilerini yeniden inceleyecek, kamu zararı-
na uğratılan yerlerde satışları iptal edecek ya 
da ek bedeller alacağız. Saraya ait uçakları, 
arabaları, yatları satarak halk yararına kullan-

mak üzere bütçeye 
katacağız”. 

GIDA VERGİLERİ 
SIFIRLANACAK

“Vergiyi zen-
ginlerden alacağız” 
diyor TİP. Nasıl 
olacak? “Vergi 
sistemimize yılda 
bir kez toplanacak 
olan servet vergisini 
ekleyecek ve vergi 
sistemini, yüksek 
gelirlilerden daha 
yüksek oranlarda 
vergi alacak şekil-
de değiştireceğiz. 

Pandemi, enflasyon, aşırı kur artışından dolayı 
karlarını 3-4 kat artıran işletmelerden ‘aşırı 
kar’ vergisi alacağız. Emekçilerin ücretlerinden 
alınan vergileri düşüreceğiz. Temel ihtiyaç 
maddeleri üzerindeki vergileri sıfırlayacağız”.

KİRA ÖDER GİBİ SOSYAL KONUT

Asgari ücret yerine, ‘taban ücret’ uygulama-
sına geçileceği, vergi adaleti sağlanacağı gibi 
başlıklar da yer alıyor HEP’te. Çalışma saatleri 
düşecek, işsizlik fonuna erişim kolaylaşacak. 
Barınma rant kapısı olmayacak. Nasıl olacak o? 
“İkiden fazla konutu olan kişi ve kurumlardan 
artan oranlı vergi alacağız. Toplanan vergilerle, 

bütçe gözetimi içinde Kamusal Barınma Fonu 
kuracağız. Yurttaşlar bu fondan konut hibesi ya 
da faizsiz borç alabilecek. Yoksul yurttaşlara 
doğrudan konutlar tahsis ederken, maaşlı yurt-
taşların, gelirlerine göre kira öder gibi sosyal 
konut sahibi olmasını sağlayacağız”.

ELEKTRİĞİ DEVLET ÖDEYECEK

Başka? “Gelir garantisi olmayan ve yoksul-
luk sınırının altındaki tüm yurttaşların enerji 
ve iletişim faturalarını, belli kotalar içerisinde, 
kamu bütçesinden karşılayacağız. Şiddet mağ-
duru kadınlara ve tek ebeveyn annelere sosyal 
konut sağlayacağız. Stajyer, bursiyer ve çırak 
gibi adlar altında düzenlenen, gençlerin ‘ucuz 
emek’  olarak çalıştırıldığı tüm uygulamalara 
son vereceğiz. MESEM protokolü kaldırılacak. 
Üniversite öğrencilerine kira ve fatura desteği 
sağlanacak”.

EMEKLİ MAAŞINA REFAH PAYI

Peki emekliler? “Emekli aylığının alt sınırı 
için taban ücret belirleyeceğiz. Aylık bağlan-
ma oranını geçmiş orana döndürecek, yüzde 
35’ten 75 seviyesine çıkaracağız. Emeklilerin 
refah artışından paylarını alabilmeleri için, 
büyüme oranını yüzde 30 değil, yüzde 100 
oranında dikkate alacağız”. Halk İçin Ekonomi 
Paketi, yani HEP özetle böyle. Pazar günü An-
talya’ya gelecek olan Erkan Baş, İrfan Değir-
menci ve Zeynep Ökten, ayrıntılı şekilde, uzun 
uzadıya anlatacaklardır.

ErKAN BAŞ NE ANlATAcAK?

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

KONYAALTI Alevi 
Bektaşi Kültür Ce-
mevi Derneği, Tür-
kiye’nin giderek de-

rinleşen şiddet, yoksulluk 
ve hukuksuzluk ortamı ol-
duğunu ve buna karşı barış çağrısı ya-
pılırken destek veren katılımcılar ara-
sında Çağdaş Hukukçular Derneği, 
Özgür Hukukçular Derneği, İnsan Hak-
ları Derneği, Cumhuriyet Halk Parti-
si (CHP) İl Örgütü, Dem Parti, Sosyalist 
Yeniden Kuruluş Partisi (SYKP), Emek 
Partisi (EMEP), Eğitim- Sen Şube Baş-
kanı Antalya Şube Başkanı Kadir Öz-
türk, Ezilenlerin Sosyalist Partisi (ESP), 
Ev İşçileri Sendikası, Tüm Emekli-Sen, 
Özgür Kanatlar, Tüm Bel- Sen ve Antal-
ya Barış Akademisyenlerinden Hafize 
Öztürk, Süleyman Ulutürk, Suzan Yarı-
cı yer aldı. 

SİYASİ PARTİLERDEN DESTEK

Konyaaltı Alevi Bektaşi Kültür Ce-
mevi Derneği binasında yapılan açık-
lamada, Türkiye’nin içinde bulunduğu 
krizden çıkabilmesi için barışçıl bir çö-
züm sürecine ve eşit yurttaşlık teme-
linde demokratik bir düzene ihtiyaç ol-
duğu ifade edildi. Barışın sadece silahlı 
çatışmaların sona erdirilmesiyle değil 
aynı zamanda toplumun her kesiminin 
haklarının güvence altına alındığı bir 
süreçle mümkün olacağı söyleyen İn-

san Hakları Derneği’nden Avukat Ebe-
din Altınkaynak, ‘Barış Bildirisi’ metni-
ni okudu. Avukat Altınkaynak “Türkiye 
güç bir dönemden geçmektedir. Bir 
yanda artan yoksulluk ve hukuksuz-
lukla birlikte, halktan gördüğü destek 
zayıfladıkça sorunlarını şiddete başvu-
rarak çözmeye çalışan bir iktidar var. 
Seçilmiş belediye başkanlarını görev-
den alıp yerlerine devlet memurlarını 
kayyım atamak, her türlü barışçı göste-
riye polis şiddetiyle karşılık vermek, en 
ufak bir eleştiride bulunanları cezaevi-
ne göndermek, Kürt sorununu şiddet 
yoluyla çözmeye çalışmak şiddet si-
yasetinin değişik yönleri. Öbür yanda 
Türkiye bir savaş çemberiyle sarılmış 

durumda. Bunun en büyük acısını sivil 
halk, kadınlar ve çocuklar çekiyor. Tür-
kiye’yi bu şiddet ortamından çıkaracak 
bir barış hareketine her zamandan faz-
la ihtiyacımız var. Barış sadece silah-
lı çatışmaların sona erdirilmesi değil, 
aynı zamanda savaşa yol açan uyuş-
mazlıklara çözüm bularak çatışma ne-
deninin ortadan kaldırılması demek-
tir. Kürt sorununun barışçı yollardan 
çözümü toplumsal ve siyasal barışın 
vazgeçilmez bir öğesidir. Barışın silah-
la sağlanamayacağına inanıyoruz. Öte 
yandan Kürt sorununu sadece Türki-
ye’nin sınırları içindeki bir sorun ola-
rak görmek yanıltıcı olur. Suriye’de sa-
vaş ve çatışma ortamı ile Kürt sorunu 
konusunda Türkiye, bölgedeki bütün 
halkların yararına olacak barışçı bir si-
yaset izlemediği sürece Türkiye’de Kürt 
sorunuyla ilgili gerçek bir barışın sağ-
lanması da güçtür” dedi.

DEMOKRATİK ORTAMA DAİR 
ÇÖZÜM ARAYIŞI YOK

Avukat Altınkaynak, “Biz, barış sü-
recinin başlaması için çağrıda bulun-
mak İstiyoruz. Bu aynı zamanda bir 
demokrasi, ekmek, adalet, özgürlük, in-
san hakları ve hukuk devleti çağrısıdır. 
Yaşadığımız deneyimlerden biliyoruz 
ki, Kürt sorunu ancak demokrasi çerçe-
vesinde ve insan hakları temelinde çö-
zümlenebilir. Kürtlerin hakları ancak 

Türkiye’de yaşayan her bireyin temel 
hak ve özgürlüklerinin hukuk devle-
tiyle güvence altına alınmasıyla koru-
nabilir. Katılımcı bir demokrasi ancak 
yerel yönetimleri boğan katı merkezi-
yetçiliğin gevşetilmesiyle sağlanabilir. 
Eşit yurttaşlık ancak bütün kimlikle-
re saygı gösteren çoğulcu bir demok-
rasiyle gerçekleşebilir. Barış savaşın 
bitmesiyle gerçekleşmez. Barışın inşa 
edilmesi, üzerinde duracağı yapıların 
oluşturulması gerekir. Bu bağlamda 
barışı her şeyden önce hak ve özgür-
lüklere ilişkin uluslararası hukuk stan-
dartları eksenine oturtmanın önem ta-
şıdığı düşüncesindeyiz. Sürekli, kalıcı 
bir barışın inşa edilmesinde demokra-
tik toplum-kitle örgütlerinin önemli bir 
rolü olduğuna inanıyoruz. Şimdiye dek 
Kürt sorununa ilişkin bütün girişim-
ler devlet ya da siyasal aktörler tarafın-
dan yapıldı. Oysa toplumun demokra-
tik birey ve örgütlerinin ön ayak olarak 
halkla birlikte başlatacağı bir barış sü-
reci barışın toplumsallaştırılmasına, 
barış sürecine toplumsal destek sağ-
lanmasına, toplumdaki şiddet kültü-
rü yerine barış kültürünün yerleşmesi-
ne yol açacaktır. Barış sadece savaşan 
tarafları kapsayan bir kavram değildir. 
Bütün toplumu içine alan toplumsal 
bir kavramdır. O nedenle barış süreci-
nin başarısı toplumsal desteğe bağlı-
dır” ifadelerine yer verdi.

Barış için 
Buluştular
Konyaaltı Alevi Bektaşi Kültür Cemevi Derneği’nde düzenlenen barış çağrısına hukukçulardan, 

sendikalardan, sivil toplum kuruluşlarından ve siyasi partilerden destek geldi

GÜVEN 
GÜNEŞ

EbEdin AltınkAynAk
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Yemen’e hava 
saldırısı: 9 ölü

İSRAİL ordusu, Yemen’deki Husilere 
ait hedeflere hava saldırıları gerçekleş-
tirdi. Yemen medyası, Hudeyde’deki 
Salif Limanı’na düzenlenen saldırıda 7 
kişinin hayatını kaybettiğini, Ras Issa 
Petrol tesisine yönelik iki saldırıda ise 
2 kişinin yaşamını yitirdiğini aktardı. 
Saldırılarda Sana’nın güneyinde ve ku-
zeyinde bulunan iki merkezi elektrik 
santralinin de hedef alındığı belirtildi.

Antony Blinken: 
çatışma istemiyoruz

ABD Dışişleri Bakanı Antony Blin-
ken, ABD merkezli Dış İlişkiler Konse-
yi’nde konuştu. Washington’ın nükleer 
silahlara sahip Moskova ile doğrudan 
bir çatışmadan kaçınmaya çalıştığını 
kaydeden Blinken, ABD’nin Ukray-
na’yı desteklemeye devam ettiğini 
fakat bunu çatışmanın tırmanması 
yönündeki mevcut riskleri göz önünde 
bulundurarak yaptığını aktardı.

Başkan Putin’den 
Suriye açıklaması

RUSYA Devlet Başkanı Vladimir 
Putin, yıllık değerlendirme toplan-
tısında Suriye’deki duruma ilişkin 
açıklamalarda bulundu. Putin, Beşar 
Esad’ın Moskova’ya gitmesinden bu 
yana henüz bir görüşme gerçekleştir-
mediklerini fakat planlandığını belirtti. 
Rusya’nın Suriye’deki askeri müdaha-
lesine ilişkin, “Teröristlerin orada ikti-
dara gelmesine izin vermedik” dedi. 

Pezeşkiyan’ın 
duygusal anları

İRAN Cumhurbaşkanı Mesud 
Pezeşkiyan, başkent Tahran’da 
düzenlenen ‘Aile, Gelecek ve Kalıcı 
Bağlar’ başlıklı konferansa katıldı. 
Konferansta yaptığı konuşma esna-
sında Pezeşkiyan, trafik kazasında 
hayatını kaybeden eşine ait bir fotoğ-
rafı sinevizyonda görünce duygusal 
anlar yaşadı. Gözyaşlarına hakim 
olamayan Pezeşkiyan, “İzin verirseniz 
ben konuşmayayım” dedi.

Nijerya’da facia 
yaşandı: 32 ölü!

NİJERYA’DA 32 çocuğun ölü-

müyle sonuçlanan facia yaşandı. 

Oyo Enformasyon Komiseri 

Prince Dotun Oyelade, eyaletin 

başkenti Ibadan’da düzenle-

nen özel panayırda izdiham 

oluştuğunu açıkladı. Oyelade, 

izdihamda 32 çocuğun yaşamını 

yitirdiğini ve çok sayıda çocuğun 

yaralandığını belirterek olayla 

ilgili soruşturmanın sürdüğünü 

kaydetti.

California’da 
OHAL ilanı

ABD’NİN California eyaletinde 

yaşayan bir kişinin enfekte 

tavuklarla temas ettiği açıklandı. 

California Valisi Gavin Newsom, 

eyalette ve ülke genelinde kuş 

gribi vakalarının artması nede-

niyle eyalet genelinde OHAL ilan 

edildiğini duyurdu. Newsom 

yaptığı açıklamada, “Bu bildiri, 

devlet kurumlarının bu salgına 

hızlı bir şekilde yanıt vermek için 

hedeflenmiş bir eylemdir” dedi.

Suriyeli askerler 
dönmek istiyor

SURİYE’DE Beşşar Esad reji-

minin devrilmesinin ardından 

Irak’ın Suriye sınırındaki Anbar 

vilayetine bağlı Rutba ilçesine 

sığınan, Suriye ordusuna mensup 

2 bin 100 asker ülkelerine geri 

dönmek için protesto düzenledi. 

Suriye sınır kapısı yakınlarında 

toplanan askerler, Irak makamları-

na seslenerek, “Bizi ülkemize geri 

gönderin” sloganları attı. Irak ma-

kamları henüz bir karar almadı.

DHA-İHA

MARTI TAG davası bugün 
1. Asliye Ticaret Mah-
kemesi’nde görülecek. 
Martı TAG Kurucu-

su Oğuz Alper Öktem’in Antal-
ya’da görülecek davaya katı-
lacağını açıklaması üzerine 
açıklamalarda bulunan An-
talya Şoförler Odası Başkanı 
Mehmet Ali Alkan, Öktem’in 
para karşılığı adliye önüne des-
tekçi toplayacağını ifade ederek, 
“Oğuz Alper Öktem’in, adliye önünde 
gövde gösterisi yapabilmek için İstan-
bul’dan 5-6 otobüsle adliyeye gelece-
ğine dair duyumlar aldık” dedi. Alkan 
ayrıca taksi esnafının kamuoyunda 
kötü bir imaj verdirilmesi için kışkırtıl-
maya çalışılacağını bu nedenle de ön-
lem alınması adına İl Emniyet Müdür-
lüğü’yle de irtibat halinde olduklarını 
söyledi.

DESTEKÇİ TOPLUYOR

Antalya kamuoyunu yakından il-
gilendiren ve binlerce Taksi şoförü ve 
Martı TAG sürücüsünü etkileyecek da-
vada 4. duruşma bugün yapılacak. 
1. Asliye Ticaret Mahkemesi’nde gö-
rülecek dava öncesinde iki taraftan 
da açıklamalar gelirken gözler Antal-
ya Adliyesi’ne çevrildi. Taksi esnafı ve 
Martı TAG sürücülerinin de katılımı-
nın yoğun beklendiği davada olası bir 
gerginliğe karşı İl Emniyet Müdürlüğü 
de geniş çaplı önlemler aldı. Antalya 
Şoförler Odası Başkanı Mehmet Ali Al-
kan, Antalya’da görülen davanın 
bütün duruşmalarına katılırken 
Martı Kurucusu Oğuz Alper 
Öktem ise ilk kez katılım sağla-
yacak. Başkan Alkan dava ön-
cesi açıklamalarda bulunarak, 
Öktem’i para karşılığı adliye-
ye destekçi toplamakla itham 
ederek, “Oğuz Alper Ök-
tem, Antalya Adliye-
si önünde gövde 
gösterisi yapmak 
adına; İstan-
bul’dan 5-6 oto-

büsle Antalya Adliyesi önüne geleceği 
ayrıca yine Antalya’daki Tag sürücü-
lerini de adliyeye getireceğini yönün-
de duyumlar aldık” ifadelerini kullan-
dı. Adliye önünde yasal çerçeve içinde 
haklarını arayacaklarını ve kışkırtma-
lara karşı da oyuna gelmeyeceklerini 
söyleyen Başkan Alkan, “Konuyla ilgili 
İl Emniyet Müdürlüğü’ne gerekli bilgi-
leri verdik. Bizi kamuoyunda kötü gös-
termek için bir takım kışkırtma ve ben-
zeri hareket olabilir fakat biz her şeye 
rağmen kanun ve nizam çerçevesinde 

hakkımızı arayıp, sözümüzü söy-
leyeceğiz. Herhangi bir taşkınlı-

ğa da izin vermeyiz. Karşı ta-
rafın gözünü tamamen para 
hırsı bürüdüğü için olası bu 
tarz durumlara karşı da biz, 
bu oyunlara gelmememiz ge-

rektiğini bilen insanlarız” şek-
linde konuştu.

Martı-Tag’ın kor-
san taşımacılık 
yaptığını ve ada-
lete olan inanç-
larının tam ol-

duğunu ifade eden Başkan Alkan, 
“Davamızda haklıyız ve adalet eninde 
sonunda yerini bularak tecelli edece-
ğine inanıyoruz” dedi. “Biz, kimsenin 
hakkını gasp etmiyoruz” diyen Alkan 
sözlerine, “Biz, bugün hakkımızı savu-
nacağız. Biz, esnafımızın hakkını savu-
nuyoruz. Biz, başka bir işte yapmıyo-
ruz, taksicilik yapıyoruz. Yıllarca da bu 
işi yaptık ve yapmaya devam edeceğiz. 
Vatandaşa hizmet etmek istiyoruz. Bi-
zim esnafımız yıllardır düzgün bir şe-
kilde Antalya halkına hizmet etmekte-
dir” ifadelerini kullandı. 

YETMİYORSA KANUN VAR, 
BELEDİYE VAR

Taksilerin kente yetmemesi duru-
munda bunun kanunu olduğunu ve 
belediyeyi işaret eden Başkan Alkan, 
“Antalya’da Taksi plakası yetersizse 
eğer Tag veya başka bir şirket kurul-
masına gerek yoktur. Antalya’da tak-
siciliği, taksiler yapar bu kanunla da 
korunmuş ve kanununda emrettiği bu-
dur. Her önüne gelen bir yazılım yapıp 
da; ‘Ben bu işi yapıyorum’ diyemez” 

dedi.
Martı TAG reklamlarında komis-

yonsuzluğa vurgu yaptığını sürücü ve 
yolculardan para almadıklarını ifade 
etmelerine rağmen sürücülerden siste-
me girmek için para aldıklarını söyle-
yen Başkan Alkan, “Bu sistemde çalış-
mak isteyen sürücülerden günlük 150 
TL para alınıyor. Haftalık çalışmak is-
tenirse bu defa da 750 lira para alıyor-
lar. Bu nasıl komisyonsuz bir uygula-
ma oluyor? Bu sürücüden alınan para 
nereden çıkartılıyor? Bu TAG sürücü-
sünden aldığı para kimin hakkı? Tabi 
ki de bu komisyon ücretleri de dolaylı 
olarak yolculara yansıtılıyor. Ne dedik-
lerini kendileri de bilmiyorlar” ifadele-
rine yer verdi. 

ÖKTEM ÇAĞRI YAPARAK                 
DESTEK İSTEDİ

Martı Kurucusu Oğuz Alper Öktem 
ise sosyal medya hesaplarından çağrı 
yaparak bugün görülecek davada bü-
tün Martı TAG sürücülerini ve kendi-
siyle tanışmak isteyenleri Antalya Ad-
liyesi önüne çağırarak destek istedi.

ALANYA Alaaddin Keykubat Üni-
versitesi (ALKÜ), vatandaşların kendi-
ni geliştirebileceği kurslar düzenleme-
ye devam ediyor. Bu doğrultuda ALKÜ 
Sürekli Eğitim Uygulama ve Araştır-
ma Merkezi (ALKÜSEM), yeni bir kursu 
daha hayata geçirdi. Üniversite bünye-
sinde ilk defa ALKÜSEM’de ilk yar-
dım eğitmen eğitimi kursu düzenlendi. 
ALKÜ İlk Yardım Eğitim Merkezi Me-
sul Müdürü Öğretim Görevlisi Musta-
fa Enes Sarık tarafından verilen ilk yar-
dım eğitmen eğitimi, 10-14 Aralık 2024 
tarihleri arasında 40 saat olarak ger-
çekleştirildi. Kursu başarıyla tamamla-

yan sağlık meslek mensubu kursiyer-
ler, eğimin sonunda eğitmenlik belgesi 
almaya hak kazandı.

ALANYA’DA İLK KEZ 

Kursiyerlere yönelik önemli bilgi-
ler aktaran Öğretim Görevlisi Mustafa 
Enes Sarık, “İlk yardım eğitimi toplum 

için hayati bir önem taşıyor. İlk yardım 
eğitmenlerinin de bu anlamda haya-
ti bir sorumlulukları olduğunun altını 
çizmek istiyorum. Üniversitemizde ve 
Alanya’da ilk kez bu kursu düzenliyo-
ruz. Bölgemiz için önemli bir adımı da 
gerçekleştirmiş olduk. Sizler de bura-
da öğrendiklerinizle Alanya’da ilk yar-

dım bilinciyle yetişen nesillerin sayısı-
nı artıracaksınız. İlerleyen dönemlerde 
kurslarımıza yeni kursiyerler ile devam 
edeceğiz. Bizlere bu anlamda destek 
olan Rektörümüz Prof. Dr. Kenan Ah-
met Türkdoğan ile Sorumlu Rektör Yar-
dımcımız Prof. Dr. Oğuz Karahan’a te-
şekkür ederim” dedi. İHA

Gözler adliyede
Uzun zamandır kamuoyunu meşgul eden Taksi-Martı TAG davasının 

4.duruşması bugün 1. Asliye Ticaret Mahkemesi’nde görülecek. 
Oğuz Alper Öktem’in de bugün duruşmaya katılması bekleniyor

ALkü’de ilk yardım eğitmenleri yetişiyor
Alanya Alaaddin 

Keykubat 
Üniversitesi’nde 

(ALKÜ) İlk Yardım 
Eğitmen Eğitimi 

kursu düzenlendi



AntAlyA’dA yaşayan Behice 
ve Bahri Kaya çifti, 35 yıldır hiz-
met sektöründe çalışıyor. Konya-
altı ilçesinde kafe işleten çift, yurt 
dışında gittikleri bir kafede ‘dans 
et kahveni kap’ konseptinin uy-
gulandığını gördü. Çift, kendi iş-
letmelerinde de aynı uygulamayı 
başlattı. Yoğun talep gördüklerini 
belirten Behice Kaya, “Yurt dışın-
da eşimle tatil yaparken bir kafe-
de bu uygulamaya rastladık. Çok 
güzel bir enerji aldık. Yurt dışın-
daki yorgunluğumuz dans edin-
ce yok oldu. Türkiye’de bunu ya-
pan bir işletme olmadığını fark 
ettik. Hemen bir çalışma yaparak 
konseptimizi değiştirdik. ‘Dans 
et kahveni kap’ sloganıyla yola 
çıktık. Müşterilerimiz dans etti-

ği takdirde istediği kahve-
yi ücretsiz içebiliyor. İnsan-
ların mutlu olmasını istedik, 
mutluluk paylaştıkça çoğa-
lır. İnsanlar girişi ve sonucu 
hiçbir zaman unutmaz. İşlet-
memize mutlulukla girsinler. 
Müşteriler dans ederek gel-
diğinde biz de müziği sesini 
yükseltiyoruz. Enerjileri daha da 
artıyor. Sonra inanılmaz keyifli 
kareler ortaya çıkıyor” dedi.

Müşteri memnuniyetine önem 
verdiklerini söyleyen Bahri Kaya 
ise “Bu projemiz çok başarılı oldu. 
Bundan sonra daha farklı proje-
lerle yine ön plana çıkmayı düşü-
nüyoruz. Bu proje eşimin fikriydi. 
Harika geri dönüşler aldık. Gelen 
misafirlerimizi mutlu etmek bize 

de mutluluk veriyor. Bizim mis-
yonumuz müşteri memnuniye-
tini hep ön planda tutmak” ifa-
delerini kullandı. İşletmeye dans 
ederek gelen müşteri Tuğba Uçar, 
“İçeriği çok beğendim. Bence ka-
liteli bir içerik olmuş. Hiçbir me-
kanda görmediğimiz eğlenceli bir 
uygulama. İnsanlar mutluluğu-
nu böyle belli etmeli” diye konuş-
tu.  DHA
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Gazİpaşa’Da inşaat işçilerinin kaldı-
ğı prefabrik lojmanda çıkan yangın, itfa-
iye ekiplerince söndürüldü. Yangın, saat 
10.30 sıralarında pazarcı Mahallesi Musta-
fa Yüceson Caddesi’ndeki inşaatın işçi loj-
manlarında meydana geldi. Edinilen bilgi-
ye göre, elektrikli sobadan çıktığı tahmin 
edilen yangını fark eden inşaat işçileri du-
rumu 112 acil Çağrı Merkezine bildirdi. 
alınan ihbarın ardından olay yerine polis, 
sağlık ve antalya Büyükşehir Belediyesi 
Gazipaşa İtfaiye Birimi ekipleri sevk edildi. 
Yangın ekipleri tarafından söndürülürken, 
prefabrik yapı ve içindeki eşyalar kullanı-
lamaz hale geldi. Yangının çıkış sebebi in-
celemelerin ardından belirlenecek.  İHA

ÜnlÜ sanatçı Ferdi Tayfur’un 
sağlık durumu ile ilgili açık-
lama yapıldı. Sanatçının dok-
toru prof. Dr. Havva asuman 

Yavuz “şu an hiçbir problem kalma-
dı. Kendisinin durumu iyi, beyniyle il-
gili de hiçbir sıkıntı yok. allah daha da 
sağlık versin diyorum” ifadelerini kul-
landı. Medical park antalya Hastane-
si’nde tedavisi süren sanatçı Ferdi Tay-
fur’un basın danışmanı ve yeğeni şirin 
Gözalıcı, Tayfur’un son durumu hak-
kında bilgilendirme yapan doktoru 
Nefroloji Uzmanı prof. Dr. Havva asu-
man Yavuz’un açıklamalarını sosyal 
medya hesabında paylaştı.

DURUMU İYİ 

Tayfur’un sağlık durumunun iyi ol-
duğunu ifade eden Yavuz, “Ferdi Tay-
fur, geçen hafta nabız düşüklüğü ne-
deniyle acilen Muğla’da bir hastaneye 
kaldırıldı. Oradaki doktorlar çok yar-
dımcı oldular. Kendilerine teşekkür 
ediyorum. Başhekim Sumur Bey ve 
Kardiyoloji Uzmanı Bülent Bey çok ilgi-
lendiler. E-nabız sayesinde Ferdi Bey’in 
bütün filmlerini ben pazartesi günü 
gördüm. Radyolojinin son dakikada yo-

rumlamasıyla birlikte sinüslerde hoşu-
muza gitmeyen bir görüntü tespit et-
tik. O görüntüye hızlıca müdahale için 
askeri uçakla hastanemize getirildi. Bu-

rada kulak burun boğaz hocası tara-
fından müdahale edildi ve temizlendi. 
şu an hiçbir problem kalmadı. Onun-
la ilgili destek antibiyotiklerini alıyor. 

Kendisinin durumu iyi, beyniyle ilgi-
li de hiçbir sıkıntı yok. allah daha da 
sağlık versin diyorum” şeklinde konuş-
tu.   İHA

Ferdi TayFur’dan 
sevindirici haber

Geçtiğimiz hasta evinde rahatsızlanan Ferdi Tayfur, Antalya’da tedavi altına 
alındı. Usta sanatçının doktoru Prof. Dr. Havva Asuman Yavuz “Şu an hiçbir 

problem kalmadı. Kendisinin durumu iyi, beyniyle ilgili de hiçbir sıkıntı yok” dedi

AntAlyA İl Emniyet Müdürlüğü gö-
revlileri, Konyaaltı Mahallesi’nde mey-
dana gelen hırsızlık olayı ile ilgili çalış-
ma yaptı. apartman dairesine girerek 
4 milyon TL değerinde para ve ziynet 
eşyası çalan İ.Y., ekiplerin yaptığı saha 
çalışmaları ve detaylı güvenlik kame-
rası görüntülerinin incelemesi sonu-
cunda gözaltına alınarak yakalandı. 
İ.Y.’nin kullandığı motosiklette yapı-
lan aramalarda; 82 bin 400 avro, 27 
bin 910 lira, 1 yarım altın, 3 tam altın, 
2 adet 66.5 gram has altın ve 1 altın 
zincir ele geçirildi. ‘Kaçakçılık’ suçun-
dan 10 ay kesinleşmiş hapis cezası ile 
aranan İ.Y., ‘evden hırsızlık’ suçundan 
adli makamlara sevk edilerek İ.Y. tu-
tuklandı.   DHA

Ziynet eşyası çalan
hırsız tutuklandı

Konyaaltı’da bir apartman 
dairesinde hırsızlık 

yaparak, 4 milyon TL 
değerinde para ve ziynet 

eşyası çalan İ.Y. tutuklandı

30 bin 
öğrenci 

trafik 
dedektifi

İl Jandarma Komu-
tanlığı, “Trafik Dedek-
tifleri Eğitimi Programı” 
kapsamında çocuklara 
trafik bilincini aşılamak 
için geniş çaplı bir eğitim 
programı düzenledi.

İl Jandarma Komutanlı-
ğı Trafik Şube Müdürlüğü 
tarafından 17-18 Aralık 
2024 tarihlerinde gerçek-
leştirilen etkinlikte, Jan-
darma Komutanlığı Trafik 
Sorumluluk sahasında yer 

alan 110 okulda toplam 
30 bin öğrenciye eğitim 
verildi. Trafik Jandarması 
Timleri tarafından verilen 
eğitimlerde, çocuklara 
trafik kuralları, yaya gü-
venliği ve trafik işaretleri 
gibi temel bilgiler interak-
tif yöntemlerle anlatıldı. 
Eğitimlerin bir parçası ola-
rak öğrencilere toplamda 
30 bin adet afiş, broşür, 
boyama ve hikâye kitabı 
dağıtıldı. İhA

Dans edene
kahve bedava

Kafe işleten Behice ve Bahri Kaya çifti, işletmeye 
dans ederek giren müşterilerine ücretsiz kahve 

ikram ediyor. Konsepti yurt dışından esinlendiklerini 
belirten Behice Kaya, “İnsanların mutlu olmasını 

istedik, mutluluk paylaştıkça çoğalır” dedi

Prefabrik lojmanda yangın çıktı
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Kıtalararası Kupa
Real Madrid’in 

FIFA Kıtalararası Kupa maçında 
Real Madrid ile Pachuca Katar’da 

bulunan Lusail Stadyumu’nda karşı 
karşıya geldi. 37. dakikada Madrid, 
Mbappe’nin golüyle ilk yarıyı 1-0 önde 
kapattı. İspanyol ekibi 53. dakikada 
Rodrygo ve 84. dakikada Vinicius’un 
attığı gollerle sahadan 3-0 galip ayrıldı 
ve kupayı müzesine götürdü.  

4 yıl futboldan 
men edildiler 

Bir dönem Beşiktaş’ta forma 
giyen son olarak Karagümrük 

forması giyen Emirhan Delibaş ve 
Berkay Vardar’a dopingden dolayı 4 
yıl futboldan men cezası verildi. İki 
oyuncu da ortak bir açıklama yaparak, 
“Adımızın tamamen aklanacağına olan 
inancımız tamdır ve bu süreç sona er-
diğinde tekrar yalnızca başarılarımızla 
anılacağımızı biliyoruz” ifadelerini 
kullandılar. 

Batalla ile devam 
kararı alındı 

Bursaspor Kulübü, iki gün önce 
yollarını ayırdığı Pablo Martin 

Batalla ile devam kararı aldıklarını 
açıkladı. Yapılan açıklamada, “Değerli 
Bursaspor Ailesi, yönetim kurulumuz, 
teknik direktörümüz Pablo Martin Ba-
talla ile yapılan görüşmeler sonucunda 
birlikte yola devam etme kararı almış-
tır. Bu kararın camiamız için hayırlı 
olmasını dileriz” denildi.

Süper Lig’de 
17. hafta heyecanı 

Trendyol Süper Lig’de 17. hafta 
heyecanı bugün, yarın, 22 Aralık 

Pazar ve 23 Aralık Pazartesi oynanacak 
maçlarla yaşanacak. Haftanın açılış 
mücadelesinde Fenerbahçe yarın 
Eyüpspor’a konuk olacak. Cumartesi 
günü Beşiktaş, Alanyaspor’u ağırlaya-
cak. Galatasaray ise pazar günü Kayse-
rispor ile karşılaşırken. Trabzonspor da 
evinde Bodrum FK ile oynayacak.

A Milli Takım 
yerini korudu 

FIFA Aralık ayı dünya sıralaması 
duyuruldu. Türkiye, bin 537.24 

puanla 28. sırada yer alarak sırlamasını 
korudu.  Milli Takım’ın, UEFA Uluslar 
Ligi play-off turundaki rakibi Maca-
ristan da 30. Basamakta sabit kaldı. 
Sıralamada Arjantin liderliğini sürdü-
rürken, ilk 10 basamaktaki ülkelerin 
yeri değişmedi. Bir sonraki FIFA dünya 
sıralaması, 3 Nisan 2025’te açıklanacak. 

Paris- Fenerbahçe
maçına hastalık engeli 

THY Euroleague’in 17. haftasında 
dün oynanması gereken Paris 

Basketball - Fenerbahçe Beko karşı-
laşması, Fransız ekibindeki hastalık 
salgını ve yeterli oyuncusu olmaması 
nedeniyle ertelendi. Mücadelenin yeni 
günü ve saatinin ilerleyen süreçte açık-
lanacağını ifade edildi.

KEPEz Belediyespor Kulübü U18 
Erkek Basketbol Takımı, Antalya 
Şampiyonası çeyrek finalinde An-
talya Spor Salonu’nda karşılaştığı 
Kırmızı Çizgi Spor Kulübü’nü 64-38 
skorla yendi. Müsabakada savun-
mada rakibini durdurarak sonuca 
giden Kepez ekibi bu sonuçla yarı 
finale çıktı.

“İyİ savunma kazandırdı”

Rakiplerini iyi analiz ederek kon-
santre bir şekilde mücadeleye ha-

zırlandıklarını belirten Kepez Be-
lediyespor U18 Basketbol Takımı 
Antrenörü Şevket Çınar, zorlu ra-
kiplerine karşı kolay bir galibiyet 
aldıklarını söyledi. 

Takım halinde iyi mücadele et-
tiklerini söyleyen Çınar, 5 Ocak’ta-
ki yarı final maçına da aynı kon-
santrasyon ile hazırlanacaklarını 
belirterek, “Türkiye Şampiyonası 
hedefimizdeki engelleri tek tek ça-
lışarak geçmeye çalışacağız” dedi.  
İHa

KEPEz Belediyespor Kulübü Kadın 
Voleybol 2’inci Lig Takımı, güçlü rakibi 
Sena Mega Spor’u set vermeden kazan-
manın coşkulu sevincini yaşadı. Tur-
gut Özal Spor Salonu’nda oynanan kar-
şılaşmanın setleri 25-22, 25-20 ve 25-22 
skorlarla tamamlandı. Önceki maçı 
kaybetmenin moralsizliğini üzerinden 
atan Kepez’in file sultanları, ligde kalıcı 
olacağının sinyallerini verdi.

Karşılaşmaya baskın olarak başlayan 
ev sahibi, hücum ve defans olarak etki-
li bir oyun sahneledi. Servis hatalarını 
düzelten Kepezliler, maç skorunun yak-
laşık yüzde 30’unu kullandığı servis-
lerden elde etti. Pasörlerin ekstra almış 

olduğu servis sayısı, set başlarında Ke-
pezlileri çok rahatlattı. Hücum yönüne 
göre defans kurgulayan Kepez, rakiple-
rini şaşırtmış olmanın avantajını yaşa-
dı. Sena Mega Spor’un etkili oyuncula-
rına göre taktik belirlediklerini belirten 
antrenör Aziz Yığ, “Etkili oyuncularının 
ne yapacağını biliyorduk, buna göre 
tedbirimizi aldık. Rakibin hücum böl-
gelerine tespit ederek, defans bölgeleri-
nin ona göre yerleştirdik. Her şey tam 
istediğimiz gibiydi. Rakip bu maçta eks-
tra düşüş yaşaması da etken oldu” diye 
konuştu. Bu galibiyet, kulübün altya-
pı oyuncularına motivasyon sağladı.  
HaBEr mErkEzİ 

YEDİDEN yetmişe tüm Antalya-
lıları hareketli yaşama ve spo-
ra teşvik eden Antalya Büyük-
şehir Belediyesi Gençlik ve 

Spor Hizmetleri Dairesi Başkanlığı spo-
ru mahallelere taşımaya devam edi-
yor. Muratpaşa Yenigün Mahallesi Ka-
palı Pazar alanına düzenlenen spor 
etkinliğine çocuk ve gençler yine akın 
etti. Futbol, basketbol, voleybol, te-
nis, ayak tenisi, mini survivor parkuru, 
badminton gibi farklı spor dallarının 
yer aldığı etkinliklere aileler de çocuk-
larıyla birlikte eşlik etti. Çocuklar ant-
renörler eşliğinde hem eğlendi hem de 
sporun keyfini yaşadı. 

ÇOCukLar kadar 
kEyİF aLdık

Aileler etkinlikten 
duyduğu memnuniyeti 
dile getirdi. Okul sonrası 
çocuğunu etkinlik alanı-
na getiren Vesile Erdem, 
“Çocuklarımız için güzel 
bir etkinlik düşünülmüş. 
Gözlemlediğim kadarıy-
la ailelerde bu etkinliğin 

tadını çıkarıyor. Çocukla-
rın spora yönlendirilme-
si çok güzel. Çok keyifli 
vakit geçirdik Büyükşe-
hir Belediyemize çok te-
şekkür ediyoruz” diye 
konuştu.

Spor mahallemde ile 

arkadaşlarıyla basketbol oynayan ilko-
kul öğrencisi Berfin Akkuş ise

“Evde telefon ve tabletle vakit geçir-
mek yerine spor yaparak eğlendik. Te-
nis oynayıp basketbol maçı yaptım. 
Kendimi basketbolda daha iyi buluyo-
rum. Kursa yazılıp kendimi geliştirmek 
istiyorum” dedi.  HaBEr mErkEzİ

Yenigün’de 
spor zamanı

Büyükşehir Belediyesi’nin çocuk ve gençleri spora teşvik etmek amaçlı başlattığı 
Spor Antalya Mahallemde etkinliğinden aileler de memnun. Çocuklara hareket 

alanı yanında sosyalleşme imkânı da sağlayan etkinliklere aileler de ilgi gösteriyor

Kaymakam denetimde 
KUMlUCA Kaymakamı Bahadır 

Güneş, İlçe Spor Müdürlüğü’nde 
incelemelerde bulundu. Kumluca 
Kaymakamı Bahadır Güneş, kurum 
ziyaretleri kapsamında Gençlik ve 
Spor İlçe Müdürlüğü’nü ziyaret 
ederek, incelemelerde bulundu. 

Güneş, Gençlik ve Spor İlçe Müdü-
rü Erol Koca’dan yürütülen faaliyet 
ve çalışmalar hakkında bilgiler aldı. 
Kaymakam Güneş, ayrıca spor 
tesislerinde bulunan sporcular ve 
aileleriyle sohbet ederek günün 
anısına fotoğraf çektirdi. İHA

Kepez’in file 
sultanları

set vermedi
Kepez Belediyespor Kulübü Voleybol Takımı, 
özel önlem aldığı rakibi Sena Mega Spor’u set 

vermeden yenmenin coşkusunu yaşadı

genç basketçiler
yarı finale yükseldi

Kepez Belediyespor U18 Basketbol Takımı çeyrek 
finalde karşılaştığı Kırmızı Çizgi Spor Kulübü’nü 64-

38 skorla yenerek yarı finale yükseldi
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AlAnyA Be-
lediyesi bün-
yesinde yeni 
kurulan Ma-
kine İkmal Ba-
kım ve Onarım 
Müdürlüğü ta-
rafından, bele-
diyeye ait tüm 
araçlar bakıma 
alındı.

Alanya Belediyesi’nde Makine İkmal 
Bakım ve Onarım Müdürlüğü çalışma-
larına başladı. Hüseyin Marçıl’ın mü-
dürlüğünü yaptığı yeni birim, Beledi-
yenin tüm araçlarının tamir, bakım ve 
boya işlemlerini gerçekleştiriyor. Bele-
diye ekipleri zorlu kış şartları ve önü-
müzdeki yaz döneminde kent genelin-
de gece gündüz demeden teyakkuzda 

olarak vatan-
daşların yanın-
da olacak. Bu 
kapsamda Be-
lediye Başka-
nı Osman Tarık 
Özçelik’in tali-
matıyla bele-
diyeye ait tüm 
araçlar kap-

samlı bakıma alındı. Sırasıyla yapılan 
çalışmalarda araçların arızaları gideri-
lecek ve tamir, bakım, boyamaları ya-
pılacak. Yeni kurulan Makine İkmal 
Bakım ve Onarım Müdürlüğü’nün ça-
lışmaları sonucunda 2025 yılında va-
tandaşlar hem kesintisiz ve kaliteli hiz-
metle buluşturulacak hem de maddi 
tasarruf sağlanmış olacak.   

ALANYA BELEDİYESİ / BÜLTEN 

KeMer Belediyesi Ahmet Erkal Des-
tek Kursu’nda üniversite sınavına üc-
retsiz hazırlanan öğrenciler, kurs mü-
dürü Suat Göv ve öğretmenlerle 
Başkan Topaloğlu’na teşekkür ziyare-
tinde bulundu. Ziyarette, Kemer Bele-
diye Meclis Üyeleri Mehmet Akın ve 
Cansın Efir de yer aldı.

 Kemer Belediye Başkanı Necati To-
paloğlu’nun ‘Eğitim varsa gelecek var’ 
projesi kapsamında eğitim yuvasına 
dönüştürülen Ahmet Erkal Destek Kur-
su’nda ücretsiz eğitim alan öğrenci-
ler, eğitime yaptığı katkılardan dolayı 
Başkan Topaloğlu’na teşekkür ziyareti 

gerçekleştirdi. Başkan Topaloğlu, ziya-
retten duyduğu memnuniyeti dile ge-
tirerek, “Gençler bizim için çok önemli. 
Çünkü gelecekte ülkemizi gençler ida-
re edecek. Gençlerimize iyi bir eğitim 
vermemiz gerekiyor. Biz de eğitimin 
her kademesinde onların yanlarında 
oluyoruz. Eğitime desteğimiz devam 
edecek. Sizlerin başarısı ülkemizin ba-
şarısı olur. Ben desteklerinden dolayı 
meclis üyelerimize, okul müdürümüze 
ve öğretmenlerimize teşekkür ediyo-
rum. Öğrencilerimizin de gözlerinden 
öpüyorum” dedi.  
HABER MERKEZİ 

ANTAlYA Büyükşehir Beledi-
yesi ev sahipliğinde 24’üncü-
sü gerçekleşen Antalya Piya-
no Festivali, müzikseverlerle 

buluşmaya devam ediyor. Atatürk 
Kültür Merkezi Aspendos Salonu’n-
da gerçekleşen konserler tıklım tıklım 
dolarken, festivalde bu kez Duende Fla-
menco Feat grubu sahne aldı. Duen-
de Flamenco Feat, İspanya’dan gelen 
dünyaca ünlü iki dansçı Maria Farelo 
ve Christian Perez ile birlikte izleyen-
lere muhteşem bir performans sergi-
ledi. Grup, gecede Flamenkonun gele-
neksel örneklerinin yanı sıra, modern 
ve popüler tarzda parçalar da seslen-
dirdi. Dünyaca ünlü dansçı Maria Fa-
relo, dansıyla sahneye hayat verirken, 
Flamenkonun yaşayan efsanelerinden 
Christian Perez ise, enerjisi ve sanatıy-
la izleyenleri etkiledi. Müziğin ve dan-
sın buluştuğu konserde, festival sahne-
si Flamenko ateşiyle aydınlandı.

FESTİVAL İZLEYİCİYLE DAHA DA 
GÜZELLEŞTİ

Antalya Büyükşehir Belediyesi Ge-
nel Sekreteri Cansel Tuncer, Duende 
Flamenco Feat grubu ve konuk sanatçı-
lara plaket ve çiçek takdim etti. Genel 
Sekreter Cansel Tuncer, tramvay kon-
serleriyle başlayan festivalin, gün ba-

tımı konserleriyle şehirde yükseldiğini 
ve salon konserlerinde tüm coşkusuyla 
sürdüğünü söyledi. Bu gece muhteşem 
bir konser izlediklerini belirten Cansel 

Tuncer, festivalin müzikseverlerini ilgi-
si ve katkısıyla daha da güzelleştiğini 
vurgulayarak, izleyenlere teşekkür etti. 
Konserin sonunda ise Duende Flamen-

co Feat grubu ses sistemini kapattıra-
rak çıplak sesle seslendirdikleri parça-
lar ve danslarla, izleyiciler tarafından 
yoğun alkış aldı.  DHA

Piyano festivali’nde
flamenko ateşi

Piyano Festivali’nde, Duende Flamenco Feat grubu, İspanya’dan gelen dünyaca ünlü 
dansçı Maria Farelo ve Christian Perez ile birlikte etkileyici bir konsere imza attı. Müziğin 

ve dansın sahnede buluştuğu gece, piyano festivali Flamenko ateşiyle aydınlandı
MurATPAşA Belediyesi ve Adal-

ya Vakfı işbirliğiyle her yılbaşı önce-
sinde düzenlenen Yeni Yıl Çarşısı, bu 
yıl 9 Aralık’ta Atatürk Kent Meydanı’n-
da açıldı. lED ışıklarla süslenen çarşı, 
taş boyama, amigurumi, ahşap oyma 
ürünler, koku, mum ve sabun gibi el 
emeği göz nuru ürünlerle renklendi. Ay-
rıca kar küreleri, noel şapka ve kıyafet-
leri gibi yılbaşı temalı ürünler, çarşıya 
neşe katarken kent sakinlerinin bü-
yük ilgisini çekti. Bu yıl çarşıda, çocuk-
lar için eğlenceli vakit geçirebilecekleri 
oyun alanları da oluşturuldu. Kesme çi-
çeklerin yanı sıra el yapımı yöresel lez-
zetlerin yer aldığı stantlar, yeni yıl sof-
ralarına özel seçenekler sundu. 

Yeni Yıl Çarşısı’nı ziyaret eden Baş-
kan Ümit uysal, esnafla sohbet ederek 
onların yeni yılını kutladı. Başkan uy-
sal, “Bu tür etkinlikler, hem kent sakin-
lerini bir araya getiriyor hem de küçük 
işletmelerin ekonomiye katkı sağlama-
sına destek oluyor. Dayanışma ve pay-
laşma ruhunun canlanması adına bu 
tür organizasyonları çok önemsiyoruz” 
dedi. Yeni yılın coşkusunu erkenden 
yaşamak isteyenlerin adresi olan çar-
şı, 31 Aralık’a kadar her gün 10.00 ile 
23.00 saatleri arasında ziyaret edilebile-
cek. DHA

Başkan Uysal’dan
çarşı ziyareti

Kadınlara 
özel 

savunma 
eğitimi

Kepez Belediyesi, kadınlara yönelik 
Öz Savunma Eğitimi Kursu düzenliyor. 
Tamamen ücretsiz olan kurslar, Turgut 
Özal Spor Salonu’nda haftanın dört 
günü gerçekleştirilecek. Kadınların kişisel 
güvenliklerini artırmayı, öz güvenlerini 
yükseltmeyi ve stresle başa çıkma bece-
rilerini geliştirmeyi amaçlayan eğitimler, 
31 Aralık’ta başlayarak 23 Ocak’a kadar 

sürecek.
Öz Savunma Eğitimine katılmak 

isteyen kadınlar, 23 Aralık’tan itiba-
ren Kepez Spor Kompleksi’nden kayıt 
yaptırabilecek. Kepez Belediyesi, kendini 
güvende hissetmek, fiziksel ve mental 
olarak güçlenmek isteyen tüm kadınları 
bu önemli eğitimlere katılmaya davet 
ediyor.  KEPEZ BELEDİYESİ / BÜLTEN

antalya yaz 
kış rengarenk

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi 
Park ve Bahçeler Dairesi Başkanlı-
ğı’na bağlı ekipler kent merkezinde 
yer alan kavşak ve refüjleri güzelleş-
tirmek için kış dönemi çiçeklendirme 
çalışması yapıyor.

Her mevsim Antalya’yı renga-
renk çiçeklerle süsleyen Büyükşehir 
Belediyesi, Hurma Bitki Üretim Te-
sislerinde her yıl ürettiği 10 milyon 
çiçeği toprakla buluşturmaya devam 

ediyor. Kış dönemi revizyon çalış-
maları kapsamında bu yıl 3.5 milyon 
kışlık çiçeğin dikimleri yapılıyor. 

ÇİÇEKLERLE DONATILDI

Muratpaşa ilçesinde Barınaklar, 
Mevlana kavşakları, Atatürk Cadde-
si ve Konyaaltı Caddesi, Kepez’de 
yeni toptancı hali çevresindeki 
kavşaklar, Konyaaltı’nda ise Mini-
city Kavşağı, kuru peyzaj ile birlikte 

çiçeklerle donatıldı.
Kışlık ekim çalışmaları kapsamın-

da menekşe, süs lahanası, bodur 
süs bitkileri ve aslanağzı bitkileri 
ağırlıklı olarak tercih ediliyor. Çalış-
malar Büyükşehir sorumluluğunda 
yer alan ilçe ve kent merkezindeki 
caddelerde, refüjlerde ve kavşaklar-
da devam ediyor. 
BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ /
BÜLTEN

Büyükşehir Belediyesi, kış dönemi revizyon çalışmaları kapsamında 
Antalya’yı mevsim çiçekleriyle donatıyor. Rengârenk çiçeklerle süslenen 

kavşak ve refüjlere kış mevsimine uygun 3.5 milyon çiçeğin dikimi yapılıyor

Başkan Topaloğlu’na
teşekkür ziyareti

Beledİye araçları 
BaKıma alınıyOr
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